
會所興趣班課程簡介
Club House Interest Class Course Introduction

瑜珈 & 普拉提健體課程
Yoga & Pilates Class

星期一(MON) / 星期五(FRI)
時間Time：10:30-11:30
時間Time：10:30-11:30

星期三(WED)
時間Time：10:00-11:00
時間Time：20:00-21:00
時間Time：21:00-22:00

費用：$130*堂 (月費)/$150*單堂 (試堂)

武當內家太極拳
Wudang Neijia Tai Chi

星期四(THURS)
時間Time：20:30-21:30

費用：$80*堂 (月費)

ZUMBA FIT DANCE

星期一(MON)
時間Time：20:30-21:30

費用：$130*堂(月費)/$150*單堂 (試堂)

嵩山少林兒童武術班
Shaolin Kung Fu

星期五(FRI)
時間Time：18:00-19:00
時間Time：19:30-20:30

費用：$80*堂 (月費)/ $100*單堂 (試堂)跆拳道
Taekwondo

課程Course A 星期六(SAT)
時間Time：15:45-17:15

黑帶訓練班Black Belt Training星期六(SAT) 
時間Time：17:15-18:45

費用：$100*堂 (月費)/ $110*單堂 (試堂)

網球興趣班
Tennis Course

!!!詳情請與會所職員聯絡!!!
Please contact Clubhouse staff 

for details

費用：$280*堂 (小童月費)/ $350*堂 (成人月費)

手工繪畫/黏土班
Handicraft Painting / Clay Class

!!!詳情請與會所職員聯絡!!!
Please contact Clubhouse staff 
for details

費用：$185*堂 (3-5歲月費)/ $205*堂 (6歲以上月費)

結他彈唱入門班
Guitar Course

!!!詳情請與會所職員聯絡!!!
Please contact Clubhouse staff for details
 

費用：$180*堂 (月費)

兒童日本語課程
Japanese Language Course

!!!詳情請與會所職員聯絡!!!
Please contact Clubhouse staff for details

費用：$380*堂 (1對1月費)

和諧粉彩
Harmonious Pastels

!!!詳情請與會所職員聯絡!!!
Please contact Clubhouse staff for details

費用：$200*堂 (樂齡族月費)/$300*堂 (16歲以上月費)
首堂需要+$100材料費用

報名須知：
➢請攜同有效住戶証到會所接待處，學費將會在住戶證扣取（如有需要請帶備現金增值）。住客必須在報名時出示其本人之住戶証，如住戶未能出示有效之住戶証，所報活動之款項將以
訪客計算 (以住戶價另加20%)；賓客須在住客的陪同下參加整個興趣班，否則賓客將會被拒絕參加整個興趣班及使用會所內的設施；

➢請於開課前月份的20日至開課月份前繳交學費，如尚未繳交學費的學生，將不接受報名 ; 活動一經報名及交費後，費用恕不退還;參加者不得轉讓活動名額予其他人仕;

➢如有任何查詢，歡迎致電 2694 8298。如有任何爭議，“聚龍居業主立案法團” 將保留最終決定權。

Application regulations:
➢Please show your Resident Card for class(es) enrollment; The fee will be deducted from resident card ( Please prepare cash to top up resident card if necessary ); Class(es) 

enrollment should be exclusively for Parc Royale residents with residents card or 20% surcharges will be applied for all guests of Parc Royale residents; Guests of Parc Royale 
residents must accompany by the residents when attending the program / interest class, or they will be refused to attend the class(es) and using the facilities of the Club 
house.

➢Please pay the class(es) / program fees after 20TH of the previous month and before the event month started, or enrollment may be refused. No cancellation and refund 
will be applied after enrollment and payment of the classes. Classes / program fees are non-transferable and refundable;

➢ If you have any enquiry, please feel free to contact our staff at 2694 – 8298.
    If there is any disputes, the “THE INCORPORATED OWNERS OF PARC ROYALE” reserves the rights for final decision.
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